

Title (en)

Closure for filing mechanism.

Title (de)

Verschluss für eine Ordnermechanik.

Title (fr)

Fermeture pour mécanisme de classeur.

Publication

**EP 0512957 A1 19921111 (DE)**

Application

**EP 92810323 A 19920504**

Priority

CH 137891 A 19910507

Abstract (en)

A closure for a filing mechanism is formed by a pivotable lever (108), a locking pin (140) and an actuating rocker (115). In the locked state, the upper edges of the limbs of the lever (108) which can be pivoted for opening and closing the mechanism are engaged with the locking pin (140) which is fixed relative to the base plate (5) of the mechanism or a longitudinal rail (106) of the mechanism. To open the mechanism, the actuating rocker 115, which is of wedge-shaped construction in its front part, is pressed. The wedge-shaped part of the rocker is thus pressed into the gap between the two limbs of the lever (108) and the two limbs are thus pressed apart elastically until their upper edges can move past the locking pin (140).

<IMAGE>

Abstract (de)

Ein Verschluss für eine Ordnermechanik wird durch einen schwenkbaren Hebel (108), einen Verriegelungsstift (140) sowie eine Betätigungsrippe (115) gebildet. Im verriegelten Zustand stehen die Oberkanten der Schenkel des zum Öffnen und Schließen der Mechanik schwenkbaren Hebels (108) im Eingriff mit dem bezüglich der Grundplatte (5) der Mechanik bzw. einer Längsschiene (106) der Mechanik feststehenden Verriegelungsstift (140). Zum Öffnen der Mechanik wird die in ihrem vorderen Teil keilförmig ausgebildete Betätigungsrippe 115 gedrückt. Damit wird der keilförmige Teil der Rippe in den Zwischenraum zwischen den beiden Schenken des Hebels (108) eingedrückt und damit werden die beiden Schenkel elastisch soweit auseinandergedrückt, dass deren Oberkanten den Verriegelungsstift (140) passieren. <IMAGE>

IPC 1-7

**B42F 13/22**

IPC 8 full level

**B42F 13/22** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B42F 13/22** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 3306987 A1 19840830 - ELEKTRISCHE LICHT UND KRAFTANL [DE]
- [A] DE 3146392 A1 19830609 - SOENNECKEN BUEROORGANISATION [DE]
- [A] US 2004570 A 19350611 - DAWSON GEORGE H
- [A] US 3153417 A 19641020 - VICTOR NEWMAN, et al

Cited by

EP2186647A4; EP2186646A4

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0512957 A1 19921111; JP H05139085 A 19930608**

DOCDB simple family (application)

**EP 92810323 A 19920504; JP 11466192 A 19920507**